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Природног гаса за потрошаче у Србији без поскупљења неће бити. Доћи ће до
несташице јер неће бити новца за његово плаћање, тврди директор „Србијагаса“ Душан
Бајатовић. У Влади се, међутим, још ломе копља око тога да ли цена плавог енергента
треба да се повећа за најављених 15 до 20 одсто. Министар енергетике Милутин
Мркоњић изричито је против тога.

  

Како додаје Бајатовић, уколико цена нафте настави да расте, гас би до краја године
требало да буде скупљи за 40 одсто. Први човек „Србијагаса“ је пре два дана најавио да
би ово предузеће ускоро могло да затражи поскупљење гаса од 15 одсто за
домаћинсвта и 20 одсто за индустрију. У изјави за „Блиц“ наводи да би то могло да се
деси у року од две недеље и додаје да би због процедуре цена гаса онда могла да се
промени тек у року од месец дана. Бајатовић каже да је без поскупљења сценарио за
компанију врло мрачан.

  

- Гас је требало још у новембру да поскупи, па онда од Нове године, па на крају грејне
сезоне. Ми смо урадили све да не буде промене цене до сада. Ипак, одлука није на
„Србијагасу“, већ на Влади. И ово најављено поскупљење ће бити мало јер цена нафте
расте. Знамо да је то непопуларно, али имамо законску обавезу да тражимо. У случају
да не буде поскупљења, остаје питање којим ресурсима ће „Србијагас“ то да плати јер
сами не можемо - наводи Бајатовић.
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